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O promocji turystycznej i strategii województwa
świętokrzyskiego

Pod przewodnictwem Tadeusza Kowalczyka obradowała dziś Komisja Strategii Rozwoju,
Promocji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. Radni zapoznali się m.in. z informacjami
na temat promocji turystycznej województwa świętokrzyskiego w II półroczu 2010 roku.

– Departament Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Marszałkowskiego
wspólnie z Regionalną Organizacją Turystyczną koordynuje oraz szuka możliwości wsparcia
działalności turystycznej na naszym terenie – mówił Jacek Kowalczyk, dyrektor
Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Marszałkowskiego. –
Rok 2010 był dla nas szczególny. Działania Urzędu Marszałkowskiego i ROT zostały
docenione. Uznano województwo świętokrzyskie za najlepiej promujący się region w Polsce.
Zdobyliśmy Oskara promocyjnego – Grand Prix na Festiwalu Miast i Regionów. Tym większa
jest nasza duma, ponieważ pieniądze, jakie przeznaczamy na promocję nie są aż tak duże w
porownaniu z takimi województwami jak  małopolskie, pomorskie czy śląskie.  To był
świetny rok dla promocji, mam nadzieję, że przełożyło się to na liczbę odwiedzających nasz
region turystów – podkreślał dyrektor Kowalczyk.

Przedstawiciele Urzędu uczestniczyli w dwóch dużych międzynarodowych wystawach
turystycznych oraz dwudziestu krajowych. Doceniono stoisko naszego regionu, które
wyróżniało się z spośród innych nietypowym wyglądem. – W tym roku szykujemy nową
koncepcję, bardzo nowoczesnego stoiska. Jego premierę planujemy na targach AgroTravel,
które odbędą się w kwietniu – dodał Kowalczyk.
Departament Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Marszałkowskiego był
organizatorem Świętokrzyskich Dni Muzeów oraz – po raz dwunasty – Obchodów
Wojewódzkich Światowego Dnia Turystyki, podczas których wręczane były prestiżowe
statuetki Wędrowców i Super Wędrowca.
W 2010 roku na terenie świętokrzyskiego powstało 8 obiektów noclegowych, które już
zostały skategoryzowane. Zainicjowano również codzienną akcję informacyjną o stanie
stoków narciarskich w Świętokrzyskiem, dostępną w wersji drukowanej i elektronicznej.
Natomiast w tym roku powstanie Świętokrzyska Księga Czarów. – Jest to zbiór
interaktywnych zagadek, zaprojektowanych przez rodzimych twórców, który chcemy



O promocji turystycznej i strategii województwa świętokrzyskiego | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro O promocji turystycznej i strategii
województwa świętokrzyskiego | 2

rozesłać do wszystkich szkół w Polsce – poinformował dyrektor Kowalczyk.
Wspólnie z Ministerstwem Turystyki, PTTK i ROT zinwentaryzowano szlaki rowerowe w
regionie.Była to pierwsza taka w województwie i Polsce inwentaryzacja, podczas której
zliczono ponad 3000 km czyli 71 szlaków rowerowych. Baza ta będzie podstawą do
opracowania nowego systemu zarządzania szlakami, na podstawie którego nadawane będą
certyfikaty i dofinansowania ze środków samorządowych i unijnych.

Podczas dzisiejszego posiedzenia radni pozytywnie zaopiniowali również projekt uchwały w
sprawie wyrażenia  zgody na zbycie przez Województwo Świętokrzyskie, w drodze
darowizny, na rzecz powiatu Ostrowieckiego zabudowanej nieruchomości położonej w
Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Iłżeckiej 45., w której mieści się siedziba starostwa
powiatowego.

Zapoznali się także z projektem uchwały w sprawie przyjęcia zasad, trybu i harmonogramu
opracowania aktualizacji „Strategii Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego do roku 2020”
oraz aktualnymi uwarunkowaniami krajowymi i unijnymi do realizacji regionalnych strategii
Rozwoju, które przedstawiła Aleksandra Woźniak, zastępca dyrektora Departamentu
Polityki Regionalnej Urzędu Marszałkowskiego. – Dokumentów strategicznych jest bardzo
dużo, ponieważ wchodzimy w połowę okresu programowania 2007-2013.  Już od ponad roku
toczy się dyskusja na temat kształtu polityki spójności w następnym okresie programowania.
Polska ma bardzo duży wkład w dyskusję nad kształtem polityki spójności i podczas naszej
Prezydencji w Unii, zostanie ona z pewnością jeszcze bardziej pogłębiona. W tej chwili mówi
się, iż w następnym roku programowania środki dla nas zostaną zaplanowane na
przynajmniej tym samym poziomie, co obecnie – podkreśliła dyrektor Woźniak.

Ostatnim punktem obrad było przyjęcie informacji nt. wkładów finansowych Województwa
Świętokrzyskiego w spółkach kapitałowych wg stanu na 16 lutego 2011r.


